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K 6lanku  D.   Orkade:  wPovolf  maaistrat  develoDerovi  oDloceni  pozemkd
„Na rvbnfcfch...",  uvefeinenv dne 24. 5. 2022 na Hrabova.info

Po obdrzeni pFedm6tn6ho 6lanku  od jednoho ze sousedd,  protoze ja skute6ne nemam  fas  sledovat
mistni „politicky boj", jsem  si  ho opakovane a podrobne pFe6etl,  hledal jsem  v nem  zamer zastupitele
konat  ve veFejn6m  zajmu  a ve  prosp6ch  obfantl  a  konstatuji,  Ze  takovy zamer jsem  v pFedmetn6m
pFisp6vku nenasel!

Srovnavaci fotografie  k pfedmetu  dan6ho  pFispevku  nemajf  vdbec Zadny vztah,  ale  docela  obstojne
poskytujf porovnani a ja si dovolfm pFipojit i vysvetleni.  Snad se mi to podaFi?!

Na ul.  K Pilrkdm  v dseku mezi  ul.  Belskou a Popluzni bylo v minulosti skoro po cel6 delce stromofadi
lip.  Dnes  tarn  v zastavbe  neni  po Zadnem  stromofadi ani  pamatky!  Kdo  povolil  skaceni tech  stromtl!
Anebo  to  nikdo  nepovolil?!  -  a  co  d6Ia  mfstni  spfava  a  samospfava?!  Kdo  se  zepta  a  kdo  pods
vysvetleni?!

Pozemek  s mistnf  komunikaci  K Pilikdm  mezi  ul.  Belskou  a  Popluzni  vzdy  byl  ve  vlastnictvi  SMO  a
sprave Mob Hrabova.

Kdyz  v minulosti   pfi§el  vlastnfk  sousednich  pozemkti   se  Zadosti  o  d6leni  na  jednotliv6  stavebnf
pozemky,  tak v navrhu geometrick6ho planu (dale jen GP) jich mel ve sm6ru  86lska -Popluzni vlevo
od  pFedmetn6  mfstni  komunikace  5est  -  dnes  tarn  stoji  celkem  devet  rodinnych  domd.  Pozemek
vefejn6ho  prostranstvi  s pFedmetnou  mistni  komunikaci  mel  a  rna  §iFku  max.  6,50  in,  kdyz  mj.  §  22
vyhlasky 6.  501/2006Sb.  stanovuje,  Ze min.  §rFka takov6ho prostranstvi rna byt 12 in.  K d6lenf vydala
souhlas vzdy lng. Faicova, a to vzdy pouze formou sdeleni, ne rozhodnuti, ktefe by musela oddvodnit.
Tento postup jako neddvodny a chybny vyhodnotil  i  Magistfat m6sta  Ostravy,  ale piislu§ni pracovnfci
dale   nic   nekonali!   Zadn6   sjednani   napravy!.  Zadne   ddsledky   z poruseni   legislativy!   Vzdyt'   by
k odpovednosti byl pFedvolam iliednik, a to jsme piece i my, a co kdyby ...?!

A tak mame mistni komunikaci v ul.  K Piliktlm mezi ul.  86Iskou a Popluzni takovou jakou mame -bez
moznostj vysadby zelen6,  bez moznosti bezpe6n6ho uspoFadani provozu motorovych vozidel,  pesich
a  cyklisttl!!!  To  neni  Zadnym  vysledkem  6innosti  developera  nebo  ob6antl,  kteFi  si  zde  postavili  sv6
domy v dobr6 vife! Jedna se z m6ho pohledu pouze a jen o vysledek 6innosti jedn6 konktetni osoby,
Ing,  Faicove, a na 6tenaFich ponecham, aby si udelali vlastni Llsudek.
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fas,  kdyby  se  pFi§el  zeptat,  kdyz  vsichni  vedf,  Ze  v danem  dzemf  zaji§t'uj-i  pro  stavebnrky  povoleni'
napojeni na dostupnou dopravnf a technickou infrastrukturu.

Nejprve  mi  dovolte  malou  odbo6ku -Magistfat  pFi  zpracovanf zmeny  dzemniho  planu  (dale jen  UP)
navrhoval,  Ze  nova  trasa  cyklostezky  mezi  ul.  Domovskou,  Popluzni,  Belskou  nepovede  po  MK  ul.
K Piliktlm,   ale  po  hranici  VKP  -  napFi6  pies  pozemky  mych  klientd.   Dany  navrh  jsem   napadl  a
v dzemnim planu by pro danou cyklostezku mela byt vymezena trasa na hranici parcel mych klientd a
pFilehl6ho pole.

Nevlidny  a  nepFivetivy  stav  v dzemi  neni  lhostejny  ani  me,  a  proto  jsem  jednal  se  svymi  klienty,
v Zadn6m  pFipade  se  nejedna  o  developera,  ale  o  konkr6tni 6tyFi fyzick6  osoby,  a Ti  mi  odsouhlasili
zpracovanf  navrhu  zifzeni  nov6  Iiniov6  zelene  a  mokfadu  na  hranici  jejich  pozemkd  a  pole.   Po
piemist6ni cyklostezky bychom  tak vytvoFili  novou  liniovou  zeleh jako  nahradu za zeleh  odstranenou
z prostoru  ul.  K Pilikdm.  Stanovisko Magistfatu:  nesouhlasime,   jed.na  se o zasah do VKP!!!  Vnimam
to tak,  Ze ani statni sprava ani samosprava nemaji Zadny zajem  na tvorbe krajiny, jen-slepe trvaji na
dogmatech,  ktera vyhlasili!  Neni  Zadnym  cflem  vyhodnotit vgivoj  v dzemr,  potfeby  ob6and.  Budou  se
dale ohanet vyznamem VKP 36 z hlediska ekologicko-stabiliza6ni funkce,  krajinn6ho razu, ale po jeho
po§kozenf,  ke kter6mu prokazatelne do§lo, se jiz nebudou zabgivat moznou zmenou...

pied  napsanrm  tohoto tisku jsem  pozadal  p.  Orkade o osobni setkani,  se ktefym  souhlasil,  dekuji,  na
ktetem  mi  potvrdil,  Ze  podmet  kjednani a  napsani  piedmetn6ho  6lanku  mu  dal  lng.  Jan  Kratochvil.
Z m6ho  pohledu  Zadn6  pFekvapeni.   Problem   s odvadenfm   odpadnrch  vod  v dan6m   dzemf  Fe§fm
opakovane a v souvislosti s pozadavkem zastavby pro „developera" jsem do§el k zav6ru, Ze Fe§enf je
mozn6,  a  to  i  pro  v§echny  sfavajfci  domy  na  ul.   Kpilikdm.  V§echny  sousedy  jsem  se  zamerem


